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Extra groenonderhoud in relatie tot komende bezuinigingen

Recent heeft een inwoner van onze gemeente jullie benaderd over een klacht met 
betrekking tot het groenonderhoud van onze afdeling Buitendienst. Er wordt door onze 
medewerkers in dergelijke gevallen meer dan het gebruikelijke onderhoud uitgevoerd. 
Soms is dit helaas niet genoeg. Juist met het oog op de komende bezuinigingen kan er 
vaker geen extra onderhoud worden uitgevoerd. Dit komt omdat we door de bezuinigingen 
niet in alle gevallen over voldoende capaciteit en middelen beschikken. Dit zou dus kunnen 
betekenen dat op sommige locaties waar inwoners extra groenonderhoud vragen, daarin 
tijdelijk niet kan worden voorzien. Wij vragen uw begrip hiervoor.

 

Subsidieregeling Sanering verkeerslawaai

In februari van dit jaar heeft de Omgevingsdienst Noord-Holland Noord namens de 
deelnemende gemeenten een subsidieaanvraag ingediend voor de rijkssubsidieregeling 
Sanering verkeerslawaai. Het gaat om 25 projecten. Dit zijn in totaal 2.652 woningen met 
geluidhinder waarvoor subsidie is aangevraagd om ze van gevelisolatie te voorzien. 
Inmiddels is er voor 20 projecten een voorbereidingssubsidie toegekend. De laatste 7 zijn 
onlangs ingediend.

Voor de gemeente Medemblik zijn er 4 projecten ingediend. Het gaat in totaal om 589 
woningen. Voor 3 projecten (504 woningen) is inmiddels een voorbereidingssubsidie 
afgegeven. Binnenkort sturen wij u een informatienota toe, waarin wij meer informatie 
over dit project geven.

Provinciale Omgevingsverordening NH2020

Op 21 september 2020 sprak ik, namens de regio Westfriesland, in bij de behandeling van de 
Omgevingsverordening in de commissie Ruimte, Wonen en Klimaat. De inspraakreactie kunt u 
terugkijken via: https://noord-
holland.stateninformatie.nl/vergadering/702839/Commissie%20Ruimte%2C%20Wonen%20en%20Klima
at%20%28RWK%29%2021-09-2020 (vanaf 44 minuten). Omdat er 40 insprekers waren, was de 
inspreektijd beperkt. De volledige inspraaktekst is daarom ingestuurd en toegevoegd aan de 
vergaderstukken: https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=noordholland&id=1100251042. 

Door het grote aantal insprekers sprak de commissie nog niet inhoudelijk over de 
Omgevingsverordening. Op 29 september 2020 vindt de verdere bespreking plaats in de commissie 
Ruimte, Wonen en Klimaat. De behandeling van de Omgevingsverordening door Provinciale 
Staten wordt opgeknipt in twee delen. Op 5 oktober 2020 zal het eerste deel van de 
bespreking zijn. Op 22 oktober 2020 het tweede deel. Dan zal ook de besluitvorming over 
de Omgevingsverordening NH2020 en de amendementen en moties plaatsvinden. Hierdoor 
zal de inwerkingtreding van de Omgevingsverordening NH2020 naar achteren schuiven. Dit 
zal waarschijnlijk rond half november zijn. 
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P10

Medemblik is lid van P10, het platform voor grote plattelandsgemeenten. Dit platform is in korte 
tijd uitgegroeid van 10 naar 22 leden. De verwachting is dat dit aantal het komende jaar naar 26 
leden groeit. Hierdoor vertegenwoordigt P10 een groot deel van de grote plattelandsgemeenten. 
P10 komt op voor de belangen van deze gemeenten met hun specifieke problematiek en zit aan 
tafel met o.a. de VNG, Ministeries, G4, G40 en verzet veel lobbywerk.

Om de ambities uit de drie programmalijnen ‘Leefbaar platteland’, ‘Maatwerk platteland’ en 
‘Samenspel stad en platteland’ zijn er diverse werkgroepen opgericht.

Onder de lijn ‘Leefbaar platteland’ is op 23 september een nieuwe werkgroep ‘Agrarische sector’ 
gestart. 

Van de subwerkgroep ‘Leefbaarheid’ ben ik voorzitter geworden. Hierin ontvang ik ambtelijke 
ondersteuning van de andere P10-gemeenten: Berkelland en Peel en Maas.
Ik hoop zo ook op deze manier een steentje te kunnen bijdragen aan de belangen van onze inwoners 
en in het bijzonder onze agrariërs.   

In afwachting van actualisatie Nota Wonen en Zorg worden verzoeken om planologische 
medewerking aan nieuwe zorgontwikkelingen aangehouden.

Er worden regelmatig verzoeken ingediend om voor het realiseren van nieuwe zorgfuncties 
planologisch medewerking te krijgen. Daarbij gaat het om zorg buiten de grotere zorgcentra.

Het college houdt deze aanvragen vanaf heden aan.

Zoals u weet, kent ook onze gemeente de problematiek van de grote vraag naar zorg, de budgetten 
die met de zorgverlening verband houden en ook de ruimtelijke inpasbaarheid van de 
zorgvoorzieningen. 
Daarom wil het college eerst een hernieuwd beeld van de ontwikkelingen. Daarom wordt er nu 
gewerkt aan een actualisatie van de Nota Wonen en Zorg. 

Op basis daarvan kan nader bepaald worden welke zorgbehoefte er regionaal en plaatselijk 
aanwezig is en in welke mate en vorm aan die zorgbehoefte kan worden voorzien en hoe dit 
ruimtelijk inpasbaar is. Onder dit laatste kan ook een goede spreiding van de voorzieningen over de 
gemeente worden verstaan. 

Hierop kan dan een afweging worden gemaakt aan welke zorgvoorzieningen wel en niet planologisch 
kan worden meegewerkt. 
 
Hiernaast zitten we, net als veel andere gemeenten in Nederland, in financieel zwaar weer. Om 
deze reden hebben we organisatie breed besloten risicovolle projecten voorlopig on hold te zetten.
Het bovenstaande past binnen dit besluit.

Wij streven er naar voor het eind van dit jaar meer inzicht te hebben in het zorgvraagstuk. 
 


